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LĄDEK-ZDRÓJ. W kurorcie przez wiele miesięcy prowadzono odwiert geotermalny. W prace
zaangażowano kilkanaście milionów złotych, dochodząc do głębokości 2,5 km. Co z nich wynika dla
teraźniejszości i przyszłości Lądka-Zdroju?

O tym będzie mowa podczas konferencji podsumowującej pierwszy etap realizacji projektu. Odbędzie
się ona 7 listopada w Inkubatorze Przedsiębiorczości. Weźmie w niej udział m.in. zespół autorski
dokumentacji geologicznej: prof. dr hab. inż. Wojciech Ciężkowski, dr Barbara Kiełczawa, dr Marek
Rasała i dr Mirosław Wąsik, a także prezes Uzdrowiska Lądek – Długopole Joanna Walaszczyk jako
reprezentant właściciela obszaru górniczego. Organizatorem tego spotkania jest burmistrz Roman
Kaczmarczyk.
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